
 

Αθήνα, 30/04/2020 

Ερώτηση  

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας 

   

Θέμα: «Καταγγελίες για απολύσεις ιατρικού προσωπικού στο νοσοκομείο Κέρκυρας»  

 

Σύμφωνα με καταγγελίες που είδαν το φως της δημοσιότητας, ο διοικητής του νοσοκομείου 

Κέρκυρας προχώρησε σε απολύσεις επικουρικών ειδικευόμενων ιατρών εργαζόμενων, εν 

μέσω μάλιστα της πανδημίας του COVID-19. 

Με δεδομένα τα παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Έχει ενημερωθεί για τις συγκεκριμένες καταγγελίες; 

2. Κατά πόσο ευσταθούν, αν αναλογιστούμε πως, αν πράγματι έχουν γίνει απολύσεις, 

αυτές αντιτείνονται στα οριζόμενα στις επικυρωμένες ΠΝΠ για τετράμηνη παράταση 

συμβάσεων των επικουρικών ιατρών; 

3. Στην περίπτωση που έχει απολυθεί ιατρικό προσωπικό εν μέσω μιας τόσο κρίσιμης 

περιόδου, θα ληφθούν πρωτοβουλίες επαναπρόσληψής του; 

 

 

Η ερωτώσα βουλευτής  
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